
2013D03031 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 25 januari 2013 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
brief ontvangen van de Hemochromatose Vereniging Nederland (HVN) te 
Leidschendam d.d. 14 november 2013 inzake bloeddonatie door personen 
met hemochromatose en deze per brief aan mij voorgelegd. Bij deze 
ontvangt u mijn reactie op deze brief. 

Bij patiënten met (erfelijke) hemochromatose moet met regelmaat bloed 
worden afgenomen om stapeling van ijzer in het lichaam te voorkomen. 
Deze behandeling kan plaatsvinden in de faciliteiten van Sanquin. De HVN 
maakt bezwaar tegen het uitgangspunt van Sanquin dat zodra er een 
eigen belang is voor een donor, dat bloed niet voor transfusie kan worden 
gebruikt. Dat de hemochromatose-patiënt het bloed afstaat om therapeu-
tische redenen, wordt dan als een belang gezien. 

Mijn voorgangster, mevr. B., heeft in 2002 in haar reactie op het Gezond-
heidsraadadvies over hemochromatose de handelwijze van Sanquin in 
deze ondersteund. Ik heb kennisgenomen van de argumenten van de HVN 
om bloed van personen met hemochromatose te gebruiken voor donatie 
en vind deze argumentatie valide. 

Sanquin en HVN zijn thans in overleg over de mogelijkheden om het 
beleid te wijzigen. Ik zal de Kamer informeren over het resultaat van dit 
overleg. 

De minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
E.I. Schippers
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